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Styrelseprotokoll nr 9, 2023-11-06 på Senioren 
 
Närvarande                                          Delges även   
Ruth Brunner, ordförande                  Conny Jönsson 
Barbro Carlsson, sekreterare                  Christer Samuelsson                                               
Hem Mathiasson 
Lena Mathiasson Frånvarande 
Tommy Nermar Anita Berg 
Thomas Persson 
Margreth Segerstein 
Bitte Wallenius, kassör  
 
Sven-Ove Sandquist, sammankallande i valberedningen, deltog under punkt 2.  
 
§ 1     Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2     Dialog med valberedningen 
Sven-Ove från valberedningen informerades om att Anita Berg och Thomas Persson avgår i 
styrelsen och att Barbro slutar som sekreterare men kvarstår som styrelseledamot.  
Det är önskvärt att få in fler män in styrelsen. 
 
§ 3     Godkännande av föredragningslista 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4     Val av justerare 
Tommy Nermar valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 5 Genomgång och justering av protokoll 2023-10-02 

- Biblioteket kommer att ha en visning för våra medlemmar tisdag den 21/11 kl 14-15, 
max 25 personer delat på två grupper. Barbro har kontakt med biblioteket. 

- Barbro har gjort sammanställning på arbetsuppgifter för sekreteraren respektive 
expeditionen och skickat den till styrelsen och valberedningen. 
 

§ 6      Ekonomi 
- Bitte har skickat ut resultat- och balansräkning. Ekonomin är god. 
 
- Uppföljning av inspirationsdagen den 18 oktober  
  Det blev en lyckad eftermiddag och föredragshållare Anders Rosengren var mycket  
  nöjd med vårt arrangemang. Kostnader 50 010 kronor, intäkter 47 700 kronor, 277  
  betalande. Bitte framförde att om vi ska ha fler arrangemang i kulturhuset måste  
  betalning och anmälan ordnas på annat sätt eftersom det blev ett för stort arbete. 
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- Arvodesfördelningen för styrelsen i SPF Seniorerna 2023 beslutades. Arvodena 
  betalas ut i november. 

(Grundarvode 1 300,-)   

Ordförande, Ruth 5 000  
V ordförande, Tommy 2 000  
Sekreterare, Barbro 3 500  
Kassör, Bitte 3 500  
V Kassör Hem 2 000  
Expedition/medl reg ansv 3 800  
Ledamot Anita 1 300  
Ledamot Tomas 1 300  
Ledamot Lena 1 300  
Ledamot Margreth 1 300  
Summa 25 000  

   

Ersättning till revisorer och valberedning 

Revisorer 2 x 500   

Valberedning 3 x 600    
 
§ 7      Årsmöte 2024 
Församlingshuset är bokat onsdag den 21 februari 2024 kl 14.00. 
 
§ 8     Projekt för att motverka ofrivillig ensamhet 

- Vi diskuterade olika förslag på aktiviteter för att nå ensamma medlemmar. 
Förslag på att göra något för bara män, t ex en onsdagsträff. Ruth tar upp det på PR- 
gruppens nästa möte. Förslag även på att ordna en bussresa till något museum som 
speciellt män kan ha intresse av.  

- Finansiering – ev söka medel från Socialstyrelsen. Bitte är registrerad som ombud för 
oss och har tittat på ansökningsblanketten. Konstaterar att det är mycket arbete att  
fylla i blanketten. Bitte har inte den tiden men kan registrera någon annan i 
arbetsgruppen för att göra det. 

- Ruth, Tommy och Margreth, arbetsgruppen för projektet kommer att träffas igen. 
 

§ 9      Bedrägeri-info 
Tommy har bokat med Sparbanken Skåne att de kommer till Senioren fredag den 10 
november kl 13.00 och informerar om hur man skyddar sig mot bedrägerier. Ingen avgift 
från banken och de bjuder på bullar. Våra ”kaffetanter” dukar och sköter serveringen.  
 
§ 10    Projekt ”Andreas Ragnarsson”  
Vi har fått förfrågan från Andreas Rosengren om att samarbeta med honom i ett projekt 
där ungdomar ska göra filmer om lokala vardagliga platser i Hässleholm. Filmerna ska sedan 
visas på våra äldreboende. Bra idé men det är ett stort projekt så vi avstår eftersom vi har 
andra projekt på gång. 
 
§ 11    Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

- PR-gruppen – Ruth Brunner / Var inte med på senaste mötet. Vi har fått vårens 
programförslag. Saknades flera datum, Ruth tar upp det på kommande möte. 
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- Mobil-gruppen – Tommy Nermar / Mobilutbildningarna har fungerat bra men inte 
chatten så den kommer att läggas ner. Nya utbildningar planeras till januari 2024. 
 

- Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / De har inte haft något möte. Behövs 
ingen avgiftshöjning för vattengympan, vilket vi diskuterade vid förra mötet. 
 

- Medlemsvård 85+ – Barbro Carlsson / De har skickat ut inbjudning till en träff  
i församlingshuset den 28 november med kaffe och underhållning av Nauman & 
Knutsson. 
 

- Bogruppen -Tommy Nermar / Tommy kommer att fortsätta diskutera med bl a 
Tore Qvist om Bogruppens organisatoriska hemvist och uppdrag och rapporterar på 
nästa styrelsemöte. Vidare diskuterades Samorganisationen och dess organisatoriska 
hemvist och uppdrag. Det har kommit en kallelse till ett möte med 
Samorganisationen den 24 november, där vi kan lyfta frågan. 
 

- Klubbmästare – Anita Berg / ej närvarande på mötet. 
 

- Lotteri – Hem Mathiasson / Inget nytt. 
 

- SPF Samorganisationen – Lena Mathiasson / De har haft möte hos SPF i Stoby. 
KPR informerade då att kommunfullmäktige tills vidare har bordlagt 
Samorganisationens motion om att göra Hässleholm till en äldrevänlig 
(tillgänglighetsanpassad) kommun, med hänvisning till kommunens ansträngda 
ekonomiska läge. 

- Samorganisationen har bjudit in alla SPF styrelser i kommunen till ett möte på 
Senioren den 24 november kl 9.00. 

§ 12 Övriga frågor 
- Problem med tekniken, mikrofonerna, på senaste onsdagsträffen. Viktigt att man  

kollar utrustningen innan varje möte. Två i PR-gruppen måste lära sig hantera 
utrustningen och ansvara för att den fungerar, Ruth tar upp det med dem. 

- På onsdagsträffen den 15 november kommer Connie Asterman och berättar om sitt 
och byalagets i Västra Torup engagemang och hjälpverksamhet till Ukraina. Vi 
beslutade att hela entréavgiften ska skänkas till byalagets Ukrainaprojekt. 

 
§ 13 Nästa styrelsemöte 
Måndag den 4 december kl 10.00, avslutas med gemensam lunch. Hem återkommer med 
förslag på var, var och hur! 
 
§ 14    Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.               
 
 
 
Vid protokollet Justerat        Justerat 
 
 
 
Barbro Carlsson Tommy Nermar                        Ruth Brunner 
Sekreterare                                             Ordförande   


